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INTERPELACJA 

w sprawie modyfikacji trasy linii autobusowej nr 19 – wjazd kieszeniowy 

Dworzec Stradom 

 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o dokonanie modyfikacji trasy 

autobusowej nr 19 i wprowadzenie tzw. wjazdu kieszeniowego do Dworca 

Stradom. 

Moja interpelacja podyktowana jest prośbą mieszkańców, którzy słusznie 

zauważają, że taka modyfikacja linii doprowadziłaby do powstania 

bezpośredniego połączenia dla mieszkańców dzielnic Raków, Wrzosowiak  

z Dworcem Stradom, jak i bezpośredniego połączenie również ze stacją na 

Rakowie. Dzisiaj mieszkańcy muszą wysiadać z bagażami na przystanku 

Hoene-Wrońskiego i pokonywać spory odcinek pieszo (ok. 500 m) do dworca. 

Autobus po modyfikacji trasy zjechałby z Al. Bohaterów Monte Cassino  

i poprzez rondo i ul. Pułaskiego podjechałby pod Dworzec Stradom.  

Po obsłużeniu pasażerów wróciłby drogą powrotną na Al. Bohaterów Monte 

Cassino, aby kontynuować swoją trasę. 

Być może warto rozważyć, w przypadku ograniczonych środków 

finansowych, aby przynajmniej część kursów miała taką możliwość  

w najintensywniejszym czasie dla kolejowego ruchu pasażerskiego. 

Proszę o informację, kiedy mogłaby nastąpić taka korekta, ponieważ 

technicznie jest to wykonalne i społecznie zasadne. 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 

        

 


